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Stretnutie s vedúcim  

Dátum: 29.10.2019 - 16:15 

Miesto: FIIT 5.44 

Zúčastnení:  

• Filip Bakoš 

• Simona Glombíková 

• Adrián Kubica 

• Tomáš Mifkovič 

• Mária Orčová 

• Benjamín Jozef Šiškovič 

Chýbajúci: 

• Ivan Holub – volali sme mu 

Priebeh stretutia:  

• Voľná diskusia s vedúcim: 
o  mali by sme si rozložiť tasky aby sme mali v priemere 8 hodín za týždeň na každého 
o  máme na stránku doplniť názov tímu – mali by sme si ho teda aj vymyslieť 
o  prehodnotili sme databázový model 
o  v projekte tiež budeme riešiť hashovanie a šifrovanie komunikácie 

 

• Prehodnotili sme 
o  bluehost server končí – nemá podporu pre Node.js, čo je pre nás dosť veľký problém 
o  ideme teda používať iný server – review (heroka, digitaloceans) 

 
 

Stretnutie tímu  

Dátum: 30.10.2019 - 12:00 

Miesto: FIIT 5.44 

Zúčastnení: všetci 

Priebeh stretnutia:  

• Standup 
o dohodli sme sa na inej koncepcii standupu na akú sme boli zvyknutý doteraz – každý bude 

mať na vyjadrenie sa 2 minúty a ak bude mať niekto na dotyčného otázky, bude sa pýtať až 
po tomto jeho časovom limite, aby sme sa neprerušovali a neprekrikovali 

o padol návrh že config file v arduinách sa bude meniť pomocou frontendu (1.krát cez kábel) 
o hashovanie na blockachain, ktorý teda napokon budeme riešiť, budeme realizovať tak že 

meno súboru = hash na nasledujúci blok 
o budeme musieť vyriešiť bezpečné odosielanie tokenu na arduino 
o stále nemáme vymyslené meno tímu – podľa produktu 
o tasky ktoré sme neodhalili v plánovaní, počas šprintu budeme pridávať už do nasledujúceho 

šprintu 



o nebudeme riešiť správcu domácej siete, možno časom, teraz budeme mať len super usera 
o nakoniec ostávame na školskom serveri – ale treba nám viac portov ako len jeden, ktorý 

máme  (na DB1, DB2, MQTT..?) 
o pravdepodobne začneme fungovať cez docker 

 

• Zvyšný čas stretnutia každý pracoval na svojich taskoch 

 

• Poznámka: všetky naše tasky sa kvôli tomu, že chýba stĺpec review, sa nachádzajú v TODO príliš 
dlho času a teda aj náš blowchart nevyzerá produktívne 


